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 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 8 från ordinarie möte den 5 

november 2015 

 
Lokal: Kista bibliotek 

Tid: 14. 00 – 16. 00 

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm  

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

  

Närvarande tjänstemän: 

Erika Dahlberg, vikarierande nämndsekreterare kulturförvaltningen 

Gabriel Ulug, samordnare/tf. lokalintendent kulturförvaltningen 

Ingrid Stening Soppela, bibliotekarie Kista bibliotek 

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stockholms stadsarkiv 

 

Anmäld frånvaro: 

Sven Arnehed, Neuroförbundet Stockholmsföreningen 

Ronald Hallgren, Stadsteatern 

 

Frånvarande: 

Anna Quarnström, HSO/HRF 
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare 

Mötesprotokollet från den 8 oktober godkändes och lades till 

handlingarna. Lars Nerén utsågs att justera dagens protokoll. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet. 

Följande synpunkt framfördes:  

 Ledstråk från informationsdisken till rulltrappan, ner till 

gallerian, saknas. Extra farligt då ledstråk finns från 

rulltrappan TILL disken. 

 Svårt att hitta till biblioteket, skyltar saknas. Ingrid berättar 

att biblioteket försökt få till bättre skyltning men det är 

svårt att få gehör från fastighetsägaren. En skylt i gallerian, 

invid rulltrapporna, kommer dock upp inom kort. 

 Hörselslingor finns, portabla slingor saknas. 

 På glasdörrar är det markering i form av prickar, det ska 

vara heldragna linjer, eftersom prickar syns mycket dåligt. 

 Höj och sänkbara informationsdiskar samt utlåningsdiskar 

finns. 

 På hemsidan saknas adress till biblioteket. 

 Svårt att hitta med bil eller färdtjänst. 

 Svällpappkarta med taktil information finns. 

 Fast larmanordning vid utgången behöver kontrastmarkeras 

med gul färg. 

 Hissen från gallerian till biblioteket saknar talsyntes. 

 Biblioteket saknar toalett samt HWC. Det finns dock HWC 

i bibliotekets personalutrymme. 

 

4.  Ingrid Stening Soppela, 

bibliotekarie/mediekontaktperson på Kista bibliotek 

informerade om dess verksamhet. 

Kista bibliotek, som profilerat sig som ett digitalt bibliotek, 

öppnade i nya lokaler i Kista galleria augusti 2014 och sedan dess 

har besöksantalet tredubblats. 

Det är 20 heltidsanställda och ca 10 deltidsanställda som 

tillsammans talar 25 språk. 

I augusti 2015 tilldelades Kista bibliotek utmärkelsen Public 

Library of the year och på årets bokmässa fick de utmärkelsen Årets 

bibliotek av fackförbundet DIK. 
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Biblioteket består av en stor öppen yta på 2400 m 2 med färgkodade 

zoner, bland annat en lärzon med studierum, barnzon med ateljé och 

scen, datorzon samt en läsezon. Det finns även en lounge med 

fåtöljer. 

Biblioteket har en mängd aktiviteter, bland annat: 

- sagostund på svenska och andra språk 

- ateljéklubb 

- minibio 

- filmklubb 

- digitala sagostunder 

- kurser för ovana datoranvändare 

- samarbete med SFI 

- språkcafé 

  

5. Ärenden till kulturnämndens sammanträden den 10 

november. 

Erika Dahlberg informerade om ärendena till kulturnämndens 

sammanträde den 10 november.  

  

6. Ombyggnadsprojekt 

Rådet informerade från mötet den 13 oktober med representanterna 

för funktionshinderråden som är kopplade till fastighets-, idrotts-, 

och kulturnämnden där Tommy Waldnert, projektledare, 

fastighetskontoret, informerade om utvecklingen och renoveringen 

av Medborgarhuset. Minnesanteckningar från mötet har delgivits 

rådet. 

Det kan bli aktuellt med en arbetsgrupp och vi avvaktar information 

från Tommy. 

  

7. Rapporter 

Louise rapporterade att hon varit på det nybyggda Stockholms 

rummet i kulturhuset. Ett nytt golv är lagt över en modell av 

Stockholm men det är svårt att få en överblick och en taktil modell 

hade varit bra. Belysningen kunde ha varit bättre. 

En befintlig ramp fungerade bra förutom att den hade en kant som 

man lätt snubblar på. Louise gick igenom detta med ansvarig på 

kulturhuset. Gunnar har också pratat med ansvarig om detta vid ett 

tidigare tillfälle och han tillägger att belysningen bländar och att 

tillgängligheten har försämrats avsevärt på Kulturhuset. 

 

Gunnar rapporterade att han och Sven varit i Lund den 22 oktober 

på en konferens anordnad av riksantikvarieämbetet angående den 

digitala och fysiska tillgängligheten inom kulturarvsektorn. Bland 

annat diskuterades tydligare regler för offentliga verksamheter vad 

gäller tillgänglighet. 
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8. Reflektion från förmiddagens möte med 

Kulturnämndens presidium. 

Det var ett bra möte av diskussionskaraktär och följande personer 

deltog: 

Roger Mogert, s ordförande 

Rasmus Jonlund, fp vice ordförande 

Anna Norman, biträdande borgarrådssekreterare 

David Jonsson, borgarrådssekreterare 

Gunnar Häger, ordf. fh-rådet, SRF Stockholms stad 

Eva Söderbärj vice ordf. fh-rådet, HSO/FUB 

Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm  

Petra Engvall, sekreterare fh-rådet, Stockholms stadsarkiv 

Vid mötet bestämdes att kulturnämnden tillsammans med fh-rådet 

ska ha en längre sittning någon gång under nästa år. Fh- rådet får 

föreslå tema och form för mötet och vi återkommer till frågan. 

Minnesanteckningar från mötet skickas ut separat. 

 

10.   Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte är förlagt till Stockholms stadsarkiv, 

torsdag den 3 december kl. 14-16. 

    

11.  Övriga frågor  

Maria Sadeghzadeh/ kulturförvaltningen, är barnledig och Erika 

Dahlberg ersätter henne tom årsskiftet 16/17.  

Rådet ska titta mer på vp 2016, Petra förbereder detta till nästa 

möte. 

 

 

 

Gunnar Häger     Lars Nerén 

ordförande                     justerare 

 

 

 

Petra Engvall  

sekreterare 

 
  

 

  


